

## Empowering Girls and Women Through Equestrian Excellence

As the only Equilabel approved Equestrian Center in the Kingdom of Jordan with international educated and certified female instructors, the Alia Alassaf Academy offers a unique equestrian program for Jordanian females. As safety and horse welfare are the cornerstones of our Academy, we are ensuring a supportive and nurturing environment for all female riders who want to take part. Whether they are beginners or seasoned riders they will have the opportunity to work and engage with horses as well as gain a deeper understanding about these wonderful animals and in turn themselves.

### Project Title: Empowering Girls and Women Through Equestrian Excellence

**Project Duration:** October 15th – December 15th 2025

**Eligibility:** Open to Jordanian females only

**Application Deadline:** Limited spots available

### تمكين الفتيات والنساء من خلال التميز في رياضة الفروسية

باعتبارها المركز الوحيد المعتمد من اكويلابل (Equilabel) في المملكة الأردنية الهاشمية والذي يضم مدربات متعلّقات ومعتمدات دولياً، تقدم أكاديمية عالية العساف برنامجاً فريداً من نوعه لرياضة الفروسية للأردنيات. ونظراً لأن السلامة ورفاهية الخيول هي الركن الاساسي في أكاديميتنا، فإننا نضمن بيئة داعمة وراعية لجميع الفارسات اللاتي يرغبن في المشاركة. سواء كن مبتدئات أو فارسات متمرسات، فسوف تتاح لهن الفرصة للعمل والتفاعل مع الخيول بالإضافة إلى اكتساب فهم أعمق لهذه الحيوانات الرائعة وبالتالي فهم أنفسهن.

### عنوان المشروع: تمكين الفتيات والنساء من خلال التميز في رياضة الفروسية

مدة المشروع: ١٥ تشرين الأول (أكتوبر) - ١٥ كانون الأول (ديسمبر) 2025

المؤهلين: مفتوح للأردنيات فقط

الموعد النهائي للتقديم: عدد محدود من الأماكن المتاحة

### Project Overview:

The 'Empowering Girls and Women Through Equestrian Excellence' project is an inspiring initiative designed to offer Jordanian females the opportunity to engage in equestrian sports, build confidence, and gain valuable skills in the comfort of an all-female environment. This project aims to provide accessible riding courses that promote physical fitness, mental well-being, and empowerment through horseback riding.

Participants will be able to apply for a 10-session riding course, which usually costs 250 JOD. Thanks to the generosity of donors, each course will receive a 100 JOD discount, significantly reducing the cost for the participants and making it more accessible for all.

## نظرة عامة على المشروع:

مشروع " تمكين الفتيات والنساء من خلال التميز في رياضة الفروسية " هو مبادرة ملهمة تهدف إلى منح الأردنيات الفرصة للمشاركة في رياضات الفروسية وبناء الثقة واكتساب مهارات قيمة في بيئة مريحة للنساء فقط. يهدف هذا المشروع إلى توفير دورات ركوب الخيل التي تعزز اللياقة البدنية والرفاهية العقلية وتمكين المرأة من خلال ركوب الخيل.

سيتمكن المشاركون من التقدم بطلب للحصول على دورة ركوب الخيل من 10 دروس، والتي تكلف عادة 250 ديناراً أردنياً. وبفضل كرم المانحين، ستحصل كل دورة على خصم 100 دينار أردني، مما يقلل بشكل كبير من التكلفة على المشاركين ويجعلها ميسرة للجميع.

---

### Key Details:

- **Course Length:** 10 Riding sessions
- **Discounted Fee:** Each course will be offered at a discounted price of 150 JOD (instead of the usual 250 JOD) thanks to the 100 JOD donation.
- **Eligibility:** Only females with Jordanian nationality are eligible to apply.
- **Spots Available:** Limited spaces are available and applications will be accepted on a first-come, first-served basis.

### التفاصيل الرئيسية:

- **مدة الدورة:** 10 دروس.
- **الرسوم المخفضة:** سيتم تقديم كل دورة بسعر مخفض قدره 150 ديناراً أردنياً (بدلاً من 250 ديناراً أردنياً المعتادة) بفضل المنحة المقدمة بمبلغ 100 دينار أردني لكل دورة.
- **المؤهلون:** فقط الإناث من الجنسية الأردنية مؤهلات للتقديم.
- **الأماكن المتاحة:** الأماكن المتاحة محدودة وسيتم قبول الطلبات على أساس أسبقية الحضور.

---

### Objectives:

1. **Empowerment through Equestrian Sports:** Provide girls and women with the opportunity to learn horseback riding, fostering a sense of empowerment, confidence, and independence.
2. **Physical and Mental Wellness:** Riding is not only a fun and exhilarating activity but also an excellent form of exercise that promotes physical strength, balance, and mental focus.
3. **Inclusive Access to Learning:** By offering a discounted rate and courses given by female instructors, we aim to make horseback riding more accessible to Jordanian girls and women who might otherwise not have the opportunity to participate.

## الأهداف:

1. **التمكين من خلال رياضة الفروسية:** توفير الفرصة للفتيات والنساء لتعلم ركوب الخيل، وتعزيز الشعور بالتمكين والثقة والاستقلال.
2. **الصحة البدنية والعقلية:** ركوب الخيل ليس مجرد نشاط ممتع ومثير، بل هو أيضاً شكل ممتاز من أشكال التمارين التي تعزز القوة البدنية والتوازن والتركيز العقلي.
3. **الوصول الشامل إلى التعلم:** من خلال تقديم سعر مخفض ودورات تدريبية تقدمها مدربات، نهدف إلى جعل ركوب الخيل ميسر للفتيات والنساء الأردنيات اللاتي قد لا تتاح لهن الفرصة للمشاركة.

---

## How to Apply:

To apply, interested Jordanian girls and women must fill out an online application form available on the website.

Applicants will need to provide proof of nationality and meet the basic eligibility criteria. Spots are limited, and due to high demand, applicants are encouraged to apply as early as possible.

## كيفية التقديم:

للتقديم، يجب على الفتيات والنساء الأردنيات المهتمات ملء نموذج طلب عبر الإنترنت متاح على الموقع الإلكتروني. ستحتاج المتقدمات إلى تقديم إثبات للجنسية وتلبية معايير القبول الأساسية. الأماكن محدودة، ونظراً للإقبال المتزايد، نشجع المتقدمات على التقديم في أقرب وقت ممكن.

---

## Conclusion:

This initiative represents an exciting opportunity for Jordanian girls and women to explore the world of equestrian sports while benefiting from a supportive, empowering all female environment. By investing in their personal growth through this unique experience, participants will not only learn the skills necessary to excel in horseback riding but also become part of a community of empowered females who encourage and support embracing new challenges.

## في الختام:

تمثل هذه المبادرة فرصة مثيرة للفتيات والنساء الأردنيات لاستكشاف عالم رياضة الفروسية مع الاستفادة من بيئة داعمة وممكنة للنساء. من خلال الاستثمار في تطورهن الشخصي من خلال هذه التجربة الفريدة، لن تتعلم المشاركات المهارات اللازمة للتفوق في ركوب الخيل فحسب، بل سيصبحن أيضاً جزءاً من مجتمع الإناث المتمكنات اللاتي يشجعن ويدعمن احتضان التحديات الجديدة.

# Riders Registration Form

## Confidential:

|                |  |
|----------------|--|
| Full name:     |  |
| Tel:           |  |
| Email:         |  |
| Date of Birth: |  |

## Emergency contact

|               |  |
|---------------|--|
| Contact Name: |  |
| Relationship: |  |
| Tel:          |  |

## Riding ability:

☐ Beginner    ☐ Novice    ☐ Intermediate    ☐ Advanced

## Goals that you would like to reach during the course:

---

---

## Important information:

By purchasing this course, I automatically agree to the AAA Rules and Regulations.  
I confirm that I have read, understood, and agree with the AAA Code of Conduct.  
I understand that the riding session are valid for use until December 15<sup>th</sup>, 2025, no refundable amount will be paid back.

Name:

Date:

Signed: